
Zápis  

z jednání územní skupiny č. 6 – Suché Vrbné, Pohůrka, Pětidomí 

v pondělí 20. května 2024, sportovní areál Složiště 
 

Přítomni: Ivo Moravec, Štěpán Tesárek, Martin Bíca, Jitka Kořínková, Miloslav Soukup 

Program: 

- Úprava dopravního značení v lokalitě E. Krásnohorské - Dobrovodská – Hlinecká 

o Členové ÚzS6 po prostudování a prodiskutování dokumentu Kolegium - 

OPŘaSD (ODaSH) - Úprava dopravního značení v lokalitě E. Krásnohorské - 

Dobrovodská – Hlinecká.docx doporučují k realizaci variantu č. 2., tedy 

zavedení zóny 30 v rozšířené lokalitě ohraničené ulicemi Dobrovodská a 

Hlinecká. 

o Členové ÚzS6 souhlasí se snížením rychlosti na 30 km/h a navrhovaným 

omezením tonáže. Doporučují zachovat současná parkovací místa v lokalitě a 

doporučují zachování současného směru vedení provozu pro osobní 

automobily. 

o Toto téma bylo projednáno s dopravním expertem. Jeho vyjádření:   

Ve variantě 2 je žádoucí některé komunikace bez chodníků převést do režimu 

obytné zóny. Východní část ulice Jana Čarka řešit též jako cykloobousměrku, 

šířkově je s podélným parkováním na jedné straně vyhovující.  

Město by mohlo svolat veřejné setkání/projednání návrhu (klidně v pozdější 

fázi). Spousta věcí se vysvětlí a lidé pak nebudou překvapeni.  

Ve variantě 2 osadit IZ8b (konec zóny 30) zpoza značky IZ8a (začátek zóny 30). 

Tedy na jeden sloupek společný pro obě tyto značky.  

Veškeré dopravní značení realizovat ve zmenšené variantě. Toto opakujeme 

vždy, nechť se to stane běžnou praxí. Velké plechy do takovéhoto sousedství 

nepatří.   

Dále bude dobré znát dopravní situaci u příjezdu k MŠ. Pokud je tam často 

nějaký problém, lze to zahrnout do záměru zóny 30. 

- Chybějící lávka přes Dobrovodskou stoku 

o Provizorní lávka přes stoku byla odstraněna, což komplikuje obyvatelům 

žijícím v lokalitě přechod přes tuto přírodní překážku. Obyvatelé přilehlých 

bytových domů (ulice E. Beneše, tř. Čsl. legií) se navíc komplikovaně dostávají 

například na autobusovou zastávku Zvonárna. Členové ÚzS6 doporučují 

prověřit možnost vybudování lávky nové (diskuse s Povodím Vltavy) v lokalitě 

mezi ulicemi Františka Jelena a tř. Čsl. legií. Situaci možná v budoucnu vyřeší 

nová infrastruktura nad vznikajícím tunelem. Členové ÚzS6 však neznají 

detaily projektu, který řeší prostor nad tunelem, a nevědí, jaké komunikace 

v místě vzniknou. 



- Participativní rozpočet 2024 (https://probudejce.cz/) 

o Členové ÚzS6 schvalují tyto projekty, které spadají do její působnosti:  

Přístřešky pro popelnice – Suché Vrbné 

Psí hřiště – Suché Vrbné 

o  Projekt Borůvkový kopec bohužel neleží na pozemku města a nesplňuje tedy 

základní kritérium proveditelnosti. 

 

- Aktuální stav řešených podnětů ÚzS6 zde. 

 

 

 

 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1rKb0d1LjIao62yfRGPrumMSCG7qzatFcLOyzE6wCqyk/edit#gid=0

